
Kłobuck, dnia 14 kwietnia 2022 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisji Budżetu, Finansów,
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

Protokół nr 4/2022
IV Posiedzenie w dniu 14 kwietnia 2022 
Obrady rozpoczęto 14 kwietnia 2022 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek
10. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

3. Przyjęcie protokołu Nr 3/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 24.03.2022 r  . /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 3/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 24.03.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 



Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2022.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Kłobucka do dokonywania zmian w uchwale budżetowej oraz wieloletniej prognozie 
finansowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Kłobucka do dokonywania 
zmian w uchwale budżetowej oraz wieloletniej prognozie finansowej w celu realizacji zadań 
związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 
tego państwa. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)



Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Ewelina Kotkowska
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

6. Omówienie sprawozdania Burmistrza w zakresie wykonania budżetu Gminy Kłobuck
za 2021 r. 

Komisja przyjęła sprawozdanie.

7. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury za 
rok 2021.

Księgowa MOK J. Kowalczyk zreferowała sprawozdanie. 

Księgowa Biblioteki Publicznej Gminy Kłobuck zreferowała sprawozdanie.

Radny M. Cieśla poprosił o uszczegółowienie pkt dotyczącego MOK tj. Zużycia materiałów 
z tego: - materiały na kwotę 62 265,94 zł. 

Księgowa MOK J. Kowalczyk poinformowała, że są to wydatki związane z organizacją 
imprez przez MOK. Zaznaczyła, że w 2021 r. odbyło się 45 takich przedsięwzięć. W tym 
punkcie zawarte są również koszty materiałów biurowych oraz środków czystości. 

Komisja przyjęła sprawozdanie.

8. Koszty zimowego utrzymania dróg w Gminie Kłobuck.

Pracownik ZDiGK M. Piątkowska poinformowała, że koszt zakupu piasku i soli wyniósł 
147 752 zł. Poniesiono również koszty dotyczące zakupu paliwa, eksploatacji ciągników i 
wynagrodzenia dla pracowników. Drogi posypywano od 26 listopada do 3 lutego br. Prace 
remontowe dróg są prowadzone na bieżąco. 

9. Sprawy różne.

Nie zgłoszono

10. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


